
 

SPØRGSMÅL NR. S 1208 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren 
Dato: 16. maj 2017 
Stillet af: Rasmus Horn Langhoff (S)  

Hvad er ministerens holdning til, at Villum Christensen (LA) sår tvivl om den 
planlagte elektrificering af hele Nordvestbanens strækning mellem Roskilde 
og Kalundborg, som det fremgår af artiklen »Elektrisk Nordvestbane måske 
kun til Holbæk« bragt i Nordvestnyt den 15. maj 2017?  
(Spm. nr. S 1208). 
 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet 

Den 16. maj 2017 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Rasmus.Langhoff@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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